
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 820
Vil ministeren kommentere på det faktum, at der ikke findes data på den fodbehandling, 
som foretages hos ikke-autoriserede fodplejere under det udvidede helbredstillæg, selv-
om det udvidede helbredstillæg årligt tegner sig for omkring 100 mio. kr., og samtidig 
kommentere på, hvordan dette harmonerer med takterne i aftalen om sundhedsreformen, 
der klart nævner, at bedre anvendelse af sundhedsdata er en forudsætning for at styrke 
behandlingen i det nære sundhedsvæsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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